
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE Skandinaviska Klubben LC  
 
Datum 2023-01-24 kl 17:00-19:20 

Plats Svenska Kyrkan 

Närvarande Kennet Karlsson ordf, Christer Abrahamsson, Tomas Hjelte, Mailis 

Alvarsson sekr, Susanne Lindblad, Lena Sandahl, Ove Löfgren 

suppl, Leif Kressler suppl, Bernhard Rubinsztajn 

 

 
Mötet öppnades och ordföranden hälsade mötesdeltagarna välkomna. 
 
Dagordningen fastställdes. 
 
FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
Ordföranden gick igenom föregående protokoll. 
Konstaterades att hålla möte via Teams fungerar mycket bra. 
 
RAPPORTER 
 
RESA TILL Puerto de la Cruz 
Kennet rapporterade om resan till systerklubben i Puerto de la Cruz, i dagsläget är 11 
anmälda till resan. 
 
KULTURGRUPP 
Kennet rapporterade om möte med Kirsti Amundsen, det har varit lågt intresse för 
resa till Santa Cruz konserthall för Kievs Symphoniorkester. Kennet tar ny kontakt 
och informerar om rutiner hur bättre nå ut med information om kulturarrangemang till 
flera medlemmar, idag finns info på kyrkans anslagstavla och hemsidan under 
”Aktuellt”. 
 
ÖVERSYN STADGAR 
sidan 1-4 av stadgarna gicks igenom och ändrades enligt förslag. Till nästa möte ska 
alla i styrelsen i god tid komma med sina ändringsförslag till Christer. Klubbens jurist 
bör kontaktas om vad spansk lag säger om ändringar av stadgar. 
 
BYTE BANK 
Thomas och Christer informerade om läget, det är dåligt med svar från alla banker 
som tillfrågats, har från Santander fått rådet att gå till en kanarisk bank som har 
bättre villkor för föreningar.  
Thomas fick i uppdrag att öppna konto hos banken Cajasiete. 
 
HEMSIDAN 
Berra informerade om upplägget på hemsidan, han har utgått från enkelhet. Det görs 
fortlöpande uppdateringar på sidan. 
Några medlemmar har haft svårt att komma in på den nya versionen av hemsidan, 
kan bero på att om man går in via Googlesökning och inte går in via huvudsidan, 
utan direkt till någon av undersidorna.  
Mailis informerar medlemmarna vid nästa medlemsutskick. 
 
 



MUSIKQUIZ 
Kennet rapporterade, aktiviteten var uppskattad, 40 musikintresserade deltog. 
Kennet diskuterar med Lennart Nilsson om nytt datum, ev 1 februari, för aktiviteten. 
 
UTFLYKT TILL GARACHICO 
Kennet informerade att resan är på planeringsstadiet, datum 18 februari. 
 
SKRIVELSER 
 
Räkning på 1300 NOK avseende kostnad för hemsidan har kommit in, kostnaden 
gäller för ett år. 
 
EKONOMI 
 
Kassör Thomas rapporterade om klubbens ekonomi: 
Antal medlemmar 236 st 
Boulemedlemmar 98 st 
Kassa 550 euro 
Bank 6000 euro 
Golfbongar lager 6500 euro 
Rörelseresultat +2360 euro  
 
SEKTIONERNAS ANSLAGSÄSKANDE  
Beslutades att tillstyrka Boulekommitténs yrkande att klubben står för hyreskostnad 
för boulebanorna om 500 euro gällande perioden 1 juni 2022 till 31 maj 2023. 
Beslutades att tillstyrka Golfens äskande om bidrag till priser med 475 euro. 
Beslutades att tillstyrka vandringsektionens behov av bussbiljetter och ev bilhyra för 
rekognosering.  
 
ÖVRIGT 
 
ANSVARIG FÖR GOLF LOS PALOS – problemet löstes snabbt, Jens de la Cour har 
nu tagit över efter Kerstin Engdahl. 
 
MEDLEMSKAP - Beslutet att samtliga aktiviteter som bedrivs i klubben regi 
förutsätter medlemskap är fortsatt aktuell. Kennet kontaktar aktuell aktivitetsansvarig. 
 
MÖTESDOKUMENT – Originaldokumenten bör finnas hos sekreteraren, Kennet och 
Mailis fixar detta.  
Justerat protokoll ska skickas ut till styrelsemedlemmarna. 
 
NÄSTA MÖTE 
 
Blir tisdag den 28 februari 2023 kl 16:30 i Svenska Kyrkan. 
 
Ordföranden tackade för intresset och avslutade mötet. 
 
Los Cristianos 2023-01-24 

                
Mailis Alvarsson                             Kennet Karlsson 
Sekr          Ordf 


